



AUM
INVEST
It says what it does

COMMUNIQUE DE PRESSE

Admission à la négociation de fonds sur Euronext

Paris, le 29 juin 2018. AUM Invest annonce l'admission à la négociation de deux de ses fonds sur Euronext Fund Services.

AUM EUROPE Equity (ISIN part I : FR0013150182, Part R : FR0013150190) est admis à la négociation sur Euronext au 29 juin 2018.

Ce fonds investit dans des entreprises européennes (indice de référence Stoxx Europe 600).

Depuis le 15 juillet 2016, le fonds progresse de 25,47% (Vs Stoxx Europe 600 +17,81% au 26 juin 2018).

AUM EMERGING Equity (ISIN part I : FR0013160166, Part R : FR0013150174) est admis à la négociation sur Euronext au 29 juin 2018.

Ce fonds investit dans des entreprises de la zone marchés émergents (indice de référence Stoxx Emerging 1500).

Depuis le 15 juillet 2016, le fonds progresse de 19,77% (Vs Stoxx Emerging 1500 +14,85% au 26 juin 2018)

« Nous sommes très honorés de cette admission à la négociation sur Euronext Fund Services qui permettra à AUM Invest de satisfaire des clients étrangers, et cela est aussi une marque de confiance. En effet, la couverture géographique internationale de nos fonds et de nos clients requiert des références de premier rang. A cet égard, Euronext Fund Services offre une possibilité d'accès à nos fonds sur une plateforme de haute notoriété et professionnalisme, » précise Emmanuel Morano, Président de AUM Invest.

[A propos de AUM Invest : www.aum-invest.com](http://www.aum-invest.com)

AUM Invest est une société de gestion indépendante spécialisée dans l'investissement en actions selon un processus de scoring propriétaire axé sur la sélection systématique d'entreprises de qualité et une approche du risque structurante.

Fondée en 2016 par Emmanuel Morano et 1788 Capital, Multi Family Office suisse indépendant, AUM Invest propose aujourd'hui une gamme de fonds actions (US, Europe et Emergents) à destination des investisseurs institutionnels et des professionnels du patrimoine.

Contact AUM Invest : Grégoire Tézé – 06 09 53 14 74 – g.teze@aum-invest.com

Contact Communication : More with less – 06 26 74 48 46 – contact@morewithless.fr



AUM
INVEST
It says what it does

PRESS RELEASE

Listing of funds on Euronext

Paris, 29th of June 2018. AUM Invest announces that it will be listing two of its funds on Euronext Fund Services.

AUM EUROPE Equity (ISIN Unit I: FR0013150182, Unit R: FR0013150190) is listed on Euronext on the 29th of June 2018. The fund invests in European companies (Index: Stoxx Europe 600). Since July 15th, 2016 the fund has grown by 25.47% (compared with the Stoxx Europe 600 +17.81% as of June 26th 2018)

AUM EMERGING Equity (ISIN Unit I: FR0013160166; Unit R: FR0013150174) is listed on Euronext as of the 29th of June 2018. The fund invests in companies in the Emerging Market Zone (Index: Stoxx Emerging 1500). Since July 15th 2016, the fund had grown by 19.77% (compared with the Stoxx Emerging 1500 +14.85% as of June 26th 2018)

"We are highly honoured by this listing on Euronext Fund Services which will enable AUM Invest to answer the needs of its clients overseas, and this is also a sign of trust. Indeed, the broad geographical distribution of both our funds and of our client base means that we need first class references. In that respect, both in reputational and professional terms, Euronext Fund Services is the perfect gateway to our funds." states Emmanuel Morano, CEO of AUM Invest.

About AUM Invest : www.aum-invest.com

AUM Invest is an independent management company that specialises in investing in stocks according to a process of proprietary scoring which relies on the systematic selection of high-quality companies and a structuring approach to risk.

Founded in 2016 by Emmanuel Morano and the Swiss independent multi-family office 1788Capital, AUM Invest today offers a gamut of equity funds (US, Europe and Emerging) aimed at institutional investors and Wealth management professionals.

Contact AUM Invest : Grégoire Tézé – 06 09 53 14 74 – g.teze@aum-invest.com

Contact Communication : More with less – 06 26 74 48 46 – contact@morewithless.fr